
Γενική Συνέλευση 7/12/2023 

     Σήμερα Πέμπτη 7/12/2023, συγκεντρωθήκαμε στη Δωδεκανησιακή 

Εστία, Υψηλάντου 143-145 στον πειραιά, οι εκπρόσωποι των 

Δωδεκανησιακών Σωματείων – μελών της Ομοσπονδίας μας, για την 

ετήσια Γενική Συνέλευση. Παρόντες ήταν οι εξής αντιπρόσωποι: 

1. Ασβεστά Φωτεινή 15. Οικονομίδου Ισαβέλλα 
2. Ασβεστάς Νίκος 16. Παπαδημητρίου Ρούλα 
3. Βασιλάκη Παραδεισούλα 17. Ρίζος Άγγελος 
4. Βουρεξάκη Κατερίνα 18. Σακέλλης Κομνηνός 
5. Δραγουμάνος Αλέκος 19. Σκυλλά Καλοτίνα 
6. Ζερβάνου Λουκία 20. Σοφού Ελένη 
7. Ήσυχος Δημήτρης 21. Τσαβαρή Ισαβέλλα 
8. Κορωναίου Άννα 22. Υψηλάντη Διονυσία 
9. Κορδίνα Μαρία 23. Φλυτζάνης Νίκος 
10. Κυπριώτου Άρτεμις 24. Φραγκούλης Γιάννης 
11. Λουκάς Κύκκος 25. Χαραλαμποπούλου Θεμελίνα 
12. Μαρούκλας Παύλος 26. Χατζηαντωνίου Γρηγόρης 
13. Μήτρου Σαχίνη Αργυρώ 27. Χατζόπουλος Χαράλαμπος 
14. Μπέλεση Μαρία  

 

   Επιπλέον, παραβρέθηκαν οι πρόεδροι: του Κοινωνικού Συλλόγου 

Συμαίων κ. Δέσποινα Μαρκαντέ, του Συλλόγου εν Ελλάδι Κασίων κ. Μίνος 

Κομνηνός, της Ένωσης Ροδίων κ. Μανώλης Κολεζάκης και της Ένωσης 

Χαλκιτών κ. Γιάννης Ασποροποταμίτης. Οι τρεις τελευταίοι συμμετείχαν 

διαδικτυακά και έλαβαν τον λόγο για ένα σύντομο χαιρετισμό και έναν 

σχολιασμό, μετά το πέρας των τοποθετήσεων των παρισταμένων στην 

αίθουσα.  

  Διαπιστώνεται απαρτία και εκλέγονται ως Πρόεδρος της Γενικής 

Συνέλευσης ο κ. Δημήτρης Ήσυχος και ως γραμματέας η κ. Ρούλα Μήτρου 

Σαχίνη.  

   Γίνεται ανάγνωση πρακτικών της προηγούμενης Γενικής Συνέλευσης 

της 16/12/21 και ομόφωνη έγκριση αυτών. 



   Γίνεται ανάγνωση των πεπραγμένων του ΔΣ για το διάστημα 

Δεκεμβρίου 2021 – Δεκεμβρίου 2023 από τον απερχόμενο Πρόεδρο     

κ. Γιάννη Φραγκούλη, τα οποία επισυνάπτονται στο παρόν πρακτικό και 

ομόφωνη έγκριση αυτών. Ιδιαίτερη αναφορά έγινε σε ορισμένα γεγονότα, 

ιδιαίτερα σημαντικά για τους απανταχού συμπατριώτες μας: 

- Συνεχείς παρεμβάσεις προς τους αρμόδιους φορείς, σχετικά με τα 
προβλήματα ακτοπλοϊκής και αεροπορικής σύνδεσης των νησιών μας 

- Οργάνωση ενημερωτικών ομιλιών – ημερίδων σε συνεργασία με 
λοιπούς φορείς, κατά περίπτωση, με βασικά θέματα όπως: Κτηματολόγιο, 
Δασικοί Χάρτες, Ενεργειακές Κοινότητες, Εναλλακτικές μορφές Τουρισμού, 
Επιχειρηματικότητα στην Ελληνική Περιφέρεια, Μεταφορικό Ισοδύναμο,  

- Αποστολή αιτημάτων προς το Υπουργείο Πολιτισμού και προς την 
Περιφέρεια Ν. Αιγαίου για στήριξη των εθνικοπολιτιστικών Σωματείων, 
προκειμένου να καταφέρουν να επιβιώσουν, μετά και την δίχρονη περίοδο 
της πανδημίας, δυστυχώς χωρίς καμία θετική ανταπόκριση από πλευράς 
τους 

- Συμβολή της Ομοσπονδίας μας στην αποστολή βοήθειας τον Ιούλιο 
του 2022 στις καταστροφικές πυρκαγιές της Ρόδου 

- Συνδιοργάνωση εκδηλώσεων για τα 100 χρόνια από την 
Μικρασιατική καταστροφή 

- Συμμετοχή στην επιτροπή εκδηλώσεων τιμής και μνήμης για την 
επέτειο 200 χρόνων από το Ολοκαύτωμα της Ηρωικής Ν. Κάσου, Ιούνιος 
1824 – Ιούνιος 2024.  
 
      Γίνεται ανάγνωση της Έκθεσης της Εξελεγκτικής Επιτροπής, η οποία 
επισυνάπτεται στο παρόν πρακτικό και εγκρίθηκε ομόφωνα 
 
      Γίνεται ανάγνωση του Ισολογισμού και Απολογισμού για το 
διάστημα Δεκεμβρίου 2021 – Δεκεμβρίου 2023, ο οποίος επισυνάπτεται 
στο παρόν πρακτικό και εγκρίθηκε ομόφωνα. 
 
      Γίνεται ανάγνωση του προϋπολογισμού για το διάστημα 
Ιανουαρίου 2024 – Δεκεμβρίου 2024, ο οποίος επισυνάπτεται στο παρόν 
πρακτικό και εγκρίθηκε ομόφωνα. 
 



   Σύμφωνα με τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, έγινε πρόταση για 
καθιέρωση ετήσιου εορτασμού «των εν Δωδεκανήσω Αγίων» στον Ι.Ν. 
Αγίου Νικολάου στην Αθήνα, η οποία έγινε ομόφωνα δεκτή 
 
-    Ακολούθησε συζήτηση προβληματισμού για το μέλλον των 

Δωδεκανησιακών σωματείων Αττικής. Τονίσθηκε η ανάγκη ανάληψης 
απαιτούμενων ενεργειών για την επαναδραστηριοποίηση όσων 
Σωματείων είναι σε αδράνεια, προς όφελος όχι μόνο των συμπατριωτών 
της παροικίας μας, αλλά ευρύτερα των απανταχού Δωδεκανησίων. Σχετικά 
με την ανάγκη επιμερισμού των  λειτουργικών εξόδων της 
Δωδεκανησιακής Εστίας, μεταξύ των συστεγαζόμενων Σωματείων, 
εγκρίθηκε ομόφωνα η πρόταση, ως εξής: Ομοσπονδία Δωδεκανησιακών 
Σωματείων 40%, Ένωση Ροδίων 30%, Σύλλογος Μεσοχωριτών Καρπάθου 
20% και Σύλλογος Απανταχού Δωδεκανησίων Νέων 10%. Παράλληλα θα 
συνεχιστεί η αποστολή αιτημάτων προς το Υπουργείο Πολιτισμού και προς 
την Περιφέρεια Ν. Αιγαίου για οικονομική στήριξη των εθνικοπολιτιστικών 
Σωματείων, προκειμένου να καταφέρουν να επιβιώσουν, μετά και την 
δίχρονη περίοδο της πανδημίας, η οποία έχει επιφέρει σοβαρότατα και 
ίσως ανυπέρβλητα προβλήματα. Αξιοσημείωτη υπήρξε η παρέμβαση – 
πρόταση της επίτιμης προέδρου της Ομοσπονδίας μας κ. Θεμελίνας 
Χαραλαμποπούλου, η οποία προσέφερε τον χώρο του καταστήματος, που 
διατηρεί στον Πειραιά, προκειμένου να γίνει μια χριστουγεννιάτικη 
εορταγορά, με σκοπό την προβολή των Δωδεκανησιακών προϊόντων 
καθώς και την οικονομική ενίσχυση της Ομοσπονδίας. Η αντιπρόεδρος της 
Ομοσπονδίας μας κ. κατερίνα Βουρεξάκη και η πρόεδρος του Ομίλου 
Καρπαθίων Νέων κ. Μάιρη Μπέλεση, σχολίασαν θετικά την εν λόγω 
πρόταση και δήλωσαν διάθεση να βοηθήσουν στην υλοποίησή της. 
 
        Στη συνέχεια έγινε συζήτηση για την διάσωση και αξιοποίηση 
του τεράστιου σε όγκο και σπουδαιότητα Δωδεκανησιακού Αρχείου, που 
φυλάσσεται σε χώρους της Ομοσπονδίας, που δεν τηρούν τους 
απαιτούμενους όρους ασφάλειας. Πρόκειται, μεταξύ άλλων,  για το 
Αρχείο της ΔΙΛΕ, το αρχείου του Πολιτιστικό Ιδρύματος Δωδεκανήσου 
«Κελόβουλος ο Λίνδιος», το αρχείο της Εταιρείας Καρπαθιακών Μελετών. 
Για το εν λόγω θέμα, έχουν καταβληθεί αμέτρητες προσπάθειες, 
τουλάχιστον την τελευταία 10ετία, χωρίς όμως να υπάρξει κανένα 
αποτέλεσμα. Αναμένοντας και την αλλαγή αρμοδιοτήτων στην Τοπική 



Αυτοδιοίκηση, με τον ερχομό του 2024, θα ξαναϋποβληθούν αιτήματα για 
την αξιοποίηση – ψηφιοποίηση – εμπλουτισμό βιβλιοθηκών 
εκπαιδευτικών ιδρυμάτων, κλπ, ώστε να αποφευχθεί η τραγική κατάληξη 
της πολτοποίησης σημαντικού όγκου των εντύπων.   

 
       Ακολούθησε μια αναλυτική ενημέρωση από τον απερχόμενο 
πρόεδρο του ΔΣ κ. Γιάννη Φραγκούλη για την επικείμενη τροποποίηση 
του καταστατικού της Ομοσπονδίας. Μεταξύ άλλων, αναφέρθηκε η 
πρόθεση αποστολής σχεδίου καταστατικού με προτεινόμενες 
τροποποιήσεις προς τα Σωματεία  - μέλη για σχολιασμό μέχρι 
31/1/2024.  Στη συνέχεια θα συγκλιθεί καταστατική Συνέλευση, με 
προτεινόμενη ημερομηνία την 20/2/2024. Ευνόητο είναι ότι θα υπάρχει 
δυνατότητα αναβολής σε περίπτωση σοβαρού κωλύματος, μέσα σε 
διάστημα ενός μήνα, εφόσον το ΔΣ λάβει σχετική απόφαση μέχρι μία 
εβδομάδα, πριν από την καθορισθείσα ημερομηνία σύγκλισης της 
καταστατικής Συνέλευσης. Η πρόταση εγκρίθηκε ομόφωνα, με την 
επισήμανση του αντιπροέδρου της Ομοσπονδίας μας κ. Γιάννη 
Καραϊτιανού, να υπάρχει επίβλεψη από νομικό σύμβουλο για την όλη 
διαδικασία.  
 

       Ακολούθησε η εκλογή της Εφορευτικής Επιτροπής για την 
διαξαγωγή των Αρχαιρεσιών. Εκλέχθηκαν ομόφωνα η κ. Μαίρη Κουρτέση, 
η κ. Αργυρώ Μήτρου Σαχίνη και η κ. Σοφία Χαραλάμπους. 
 
         Η Γενική Συνέλευση ολοκληρώθηκε με την διεξαγωγή των 
Αρχαιρεσιών, σύμφωνα και με το συνημμένο πρακτικό της Εφορευτικής 
Επιτροπής.   
 

Ο πρόεδρος της ΓΣ Η γραμματέας της ΓΣ 
Δημήτρης Ήσυχος Αργυρώ Μήτρου Σαχίνη 

 


